
 

Zápis č. 10/2015 (123) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 29. 6. 2015 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., prof. Ing. 
Roman Prokop, CSc., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., Ing. Milan 

Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D. (odchází ve 14:55hod.), Ing. Hana 
Urbančoková, Bc. Tomáš Trčka, David Chromčák (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Filip Soviš 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, 
Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, Ph.D., doc. Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., 
Mgr. Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

 

 

Předseda AS FAI Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky zasedání.  

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 9/2015 (122). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

8. Projednání návrhu změny „Směrnice Fakulty aplikované informatiky 
doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. 

9. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 9/2015 (122)  

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 123/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 9/2015 (122) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  
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Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 123/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 9/2015 (122) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo doručeno všem 
členům AS FAI elektronicky dne 22. 6. 2015.  

Návrh usnesení AS FAI 123/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 123.  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 9/2015 (122). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

8. Projednání návrhu změny „Směrnice Fakulty aplikované informatiky doplňující 
Studijní a zkušební řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. 

9. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 123/2 

AS FAI jednomyslně schválil program zasedání č. 123.  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 9/2015 (122). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 



Strana 3 (celkem 6)  Zápis15-10-123 

 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

8. Projednání návrhu změny „Směrnice Fakulty aplikované informatiky 
doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. 

9. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.   

Děkan FAI 

 Na MŠMT byla doručena žádost na dovybavení Centra Cebia – Tech. V případě 
schválení projektové žádosti budou pořízeny přístroje v objemu 43 mil. Kč bez 
DPH. 

 Akreditační komise neschválila studium v kombinované verzi magisterského 
studijního oboru PKS. Důvodem neschválení byl nedostatek kvalitních 
studijních opor. ÚPKS připraví studijní opory a žádost o akreditaci bude znovu 
odeslána na MŠMT. 

 Dnes 29. 6. 2015 proběhlo celofakultní setkání zaměstnanců FAI zaměřené na 
parametry VKM (věda, kvalita a mobility).  

 V tomto týdnu bude dokončena žádost o akreditaci nového studijního oboru 
Softwarové inženýrství. V první polovině července bude žádost odeslána na 
MŠMT. 

Prod. Chramcov 

 Dnes 29. 6. 2015 proběhlo přijímací řízení do DSP. Z 21 přihlášených bylo 16 
uchazečů navrženo k přijetí.   

Prod. Vojtěšek 

 18., 22. a 23. 6. 2015 proběhla přijímací řízení do Bc. studijních oborů. Zapsáno je 
cca 200 studentů. Do Mgr. studia proběhla přijímací řízení 24. a 25. 6. 2015, 
prozatím je zapsáno cca 100 studentů, kteří byli přijati bez přijímací zkoušky. 
Někteří studenti se ze zápisu omluvili a přijdou k němu později. 

Prod. Kubalčík 

 Proběhne propagace 2. kola přijímacích řízení (rádio, MHD Zlín a Facebook). 
Z tohoto důvodu budou uvolněny finanční prostředky na propagaci. 

 Ve středu 1. 7. 2015 proběhne přijímací řízení do DSP v anglickém jazyce, 
předběžně je přihlášeno 8 zájemců. 

Předseda AS FAI 

 Odeslal materiály z Rady vysokých škol týkající se mimo jiné i připomínek 
k Vysokoškolskému zákonu (např. zrušit nutný souhlas Ministerstva obrany a 



Strana 4 (celkem 6)  Zápis15-10-123 

 

Ministerstva vnitra pro udělení akreditace studijních oborů zaměřených na 
přípravu odborníků v oblasti bezpečnosti ČR).  

Ad 5) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 

Směrnice byla předložena na minulém zasedání AS FAI a detailně projednána na 
zasedání LK AS FAI dne 22. 6. 2015. Do materiálu byly zapracovány všechny 
připomínky z LK AS FAI. Předseda LK AS FAI navrhuje předložený materiál 
k hlasování o schválení. 

Návrh usnesení AS FAI 123/3 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2015/2016 ve 
verzi pro hlasování AS FAI z 24. 6. 2015. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 123/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu 
přijímacího řízení pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro 
akademický rok 2015/2016 ve verzi pro hlasování AS FAI z 24. 6. 2015. 

Ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

Směrnice byla předložena na minulém zasedání AS FAI a detailně projednána na 
zasedání LK AS FAI dne 22. 6. 2015. Do materiálu byly zapracovány všechny 
připomínky z LK AS FAI. Předseda LK AS FAI navrhuje směrnici ve variantě „s 
prominutou přijímací zkouškou z matematiky“ k hlasování o schválení. 

Návrh usnesení AS FAI 123/4 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika ve 
verzi pro hlasování AS FAI z 28. 6. 2015 s prominutou přijímací zkouškou z 
matematiky. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 123/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program 



Strana 5 (celkem 6)  Zápis15-10-123 

 

Inženýrská informatika ve verzi pro hlasování AS FAI z 28. 6. 2015 s prominutou 
přijímací zkouškou z matematiky. 

 Ad 7) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího 
řízení pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

Směrnice byla taktéž předložena na minulém zasedání AS FAI a detailně projednána na 
zasedání LK AS FAI dne 22. 6. 2015. Do materiálu byly zapracovány všechny 
připomínky z LK AS FAI. Předseda LK AS FAI navrhuje předloženou směrnici 
k hlasování o schválení. 

Návrh usnesení AS FAI 123/5 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika ve verzi pro hlasování AS FAI z 26. 6. 2015.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 123/5 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský studijní 
program Inženýrská informatika ve verzi pro hlasování AS FAI z 26. 6. 2015. 

 

Odchází Dr. Pekař (ve 14:55 hod.). 

Ad 8) Projednání návrhu změny „Směrnice Fakulty aplikované informatiky 
doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“.  

Předkládaný materiál představil proděkan Chramcov. Změna se týká kreditového 
systému doktorandů. Bude změněno bodování článků a hodnocených konferencí. 
Taktéž dochází ke změně hodnocení grantových aktivit. Hodnocení studenta za práci 
na grantu bude navrhovat hlavní řešitel. Změny se týkají i pedagogických a studijních 
aktivit. Dojde k navýšení kreditů za mobility, které jsou zaměřeny na disertační práci 
studenta. Bodování článků a konferencí bude v součinnosti se Směrnicí pro osobní 
hodnocení. Tato problematika bude diskutována s doktorandy a v září bude návrh 

směrnice detailně projednána na zasedání LK AS FAI. Ing. Urbančoková vznesla dotaz 

k publikování v časopisech a na konferencích IEEE. Prod. Chramcov doporučil 
publikování vzhledem k vysoké pravděpodobnosti zařazení těchto akcí do databáze 
SCOPUS a doporučil studentům DSP přeposílat návrhy na účast na konferencích prod. 
Chramcovovi k individuálnímu zhodnocení vhodnosti konference. 

Ad 9) Různé. 

 Termín zasedání legislativní komise bude upřesněn. 
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 Dr. Matýsek otevřel již dříve projednávanou problematiku spravedlivého 
rozdělování výuky kombinovaného studia o pátcích a sobotách mezi jednotlivé 
vyučující a problematiku postupu při žádostech o změny v této výuce samotnými 
vyučujícími. Proběhla krátká diskuse.     

 Mgr. Navrátilová informovala AS FAI o postoji vedení KMZ k provozování 
bagetomatů. Ve foyer U5 zůstane pouze přístroj firmy Delikomat, který 
neposkytuje slevu na bagety. Ostatní bagetomaty budou zrušeny, avšak menza 
kvůli studentům KS na U5 zkušebně prodlouží pracovní dobu v pátek odpoledne 
a v sobotu dopoledne. 

 Dr. Matýsek popřál všem účastníkům zasedání AS FAI příjemnou dovolenou. 

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 

  
Ve Zlíně dne 3. 7. 2015 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                       předseda AS FAI 


